

*TAIWAN INTERNATIONAL  
STUDIES QUARTERLY*

*International  
Studies*

台灣國際研究季刊

## General Articles

*Cheng-Feng Shih*

China Studies' Development and Challenges

*Jiann-fa Yan*

The Likely Framework and Contents of Xi Jin Ping's Taiwan Policy

*Ming-Juinn Li*

Korea's Policy toward China

*Wi-vun Taiffao Chiung*

Identity and Indigenization: Minh Huong People versus Ethnic Chinese in Vietnam

*Ter-Hsing Cheng, and Chia-Min Chang*

The Collective Memory Framework in the Context of National Identity Differentiation: The Younger Generations after the Breakup of Czechoslovakia

## Research Note

*Yu-Ping Chang*

The American "Rebalance" toward Asia, Hierarchy, Realism, and Power Transition Theory

## Policy Forum

*Mei-mei Yu, and Wan-Chun Huang*

The Referendum on Longmen Nuclear Power Plant: Democratic Ideal and Practical dilemma

## 一般論文

施正鋒/ 中國研究的發展與課題

顏建發/ 習近平對台政策的可能架構與內涵

李明峻/ 韓國的中國政策

蔣為文/ 越南的明鄉人與華人移民的族群認同與本土化差異

鄭得興、張家銘/ 國家認同差異性下之集體記憶框架  
—— 捷克及斯洛伐克分裂後的年輕世代

## 研究紀要

張瑜珲/ 美國再平衡政策、階層概念、現實主義以及權力轉移論

## 政策論壇

余莓莓、黃琬珺/ 核四公投的民主理想與現實困境

Taiwan International Studies Association

Volume 9, Number 4, Winter 2013

台灣國際研究學會出版

第 9 卷 第 4 期 2013 年 / 冬季號